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hyttemagasinet 
Q Søk i artikler på hyttemag.no 

Aktuelt Hyttebesøk Interiør Nyttig Tema Vi tester 

Squish Studio 

SMÅ FLATER, STORE VYER 
Llkdette1I� Tweet l9Epost 

Det er ikke hver dag nyhetskanalen CNN er opptatt av de små ting, men 
innimellom verdensbegivenheter har nettstedet cnn.com viet plass til små men 

Mest likte artikler 

likevel spektakulære krypinn verden rundt. Og to av dem har sine røtter i Norge. Stik lager d, tovede tøfler 

Du må riktignok til Newfoundland. Canada for å finne Squish Studio, men opphavsmannen er bosatt i Bergen. Arkitekt fu:-J 
Todd Saunders ønsket at de små bygningene skulle fremstå som varder langs kyststripen. U Behold hytta - og familierreden 

- Jeg ville at kunstnerne, når de nærmet seg dette lille krypinnet, skulle føle det som om de kom til en dør inn til en ny 
verden, sier han. Dette er er en del av et lite samfunn dit kunstnere søker for å finne ro eller inspirasjon, eller begge Behold hytta og familiefreden 

deler. 

Juvet landskapshotell i Valldal har også fått hederlig omtale på nyhetskanalens hjemmesider, i godt selskap med 12 
andre mer eller mindre spektakulære hytter. Juvet finner du ved Gudbrandsjuvet i Møre og Romsdal; i realiteten syv 
trekasser som er plassert i vill og vakker natur ved Gudbrandsjuvet. Her er det helt uaktuelt med gardiner på 
hotellrommene - man skal se ut! På reisenettstedet Tripadvisor får Juvet enestående karakterer for 
naturopplkevelsen, mens mange besøkende nok mener prisen de betaler for overnatting er like spektakulær. 

Det vanskelige terrassevalget 

Det vanskelige terrassevalget 

Tre på topp 

Billig vs dyr gassgrill 

VIiie ha Norges flotteste utedo 
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Denne cHans og Grete»-hytta utenfor Berlin er ved første øyekast ganske ordinær, men er likevel spesiell. Som for 

eksempel den slående kontrasten mellom hyttas mørke ytre og lyse, nordisk-inspirerte interiør. Vindusflatene med 

hvit omramming og lysåpningen gjør hytta til en åpenbaring i mørk furuskog. 

Denne lysfontenen finner du i Sapporo, Japan, og er ikke en hytte eller hus til utleie eller overnatting. Snarere er det et 

slags akvititetssenter for vintersportentiusiaster, og er i hvert fall et bevis på at smått kan få stor oppmerksomhet. 
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,Juniper House• i Katthammarsvik på Gotland er Hans Murman och Ulla Alberts eget sommerhus. Det ble bygget i 

2004-2005 byggde med hjelp fra slekt og venner. Utenpå trefasaden er det lagt en tett vev med trykk av bilder tatt i 

omgivelsene. Resultatet er forbløffende lyseffekter. 
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111:Hypercubus• er noe så sært som et mobilt hotellrom for to, unnfanget av arkitektfirmaet Studio WG3 i Østerrike. 
Tanken bak skal være en fleksibel løsning for turistnæringen der hotellrommene kan flyttes dit behovet til enhver tid er 
størst For egen del legger vi merke til at med denne vinkelen kan tcterrengtilpasning» få en helt ny mening også for 
hyttebyggere. 

Kontakt med naturen er stadig viktigere for hyttebyggere, og kanskje er denne varianten fra Enlgand noe du kan 
ønske å kopiere. Eierne ønsket et fristed der de kunne trekke seg tilbake. lese. slappe av og titte på stjkernene. Det 
ser absolutt ut til at behovene er dekket. 
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Dette stedet i vannkanten er fra Canada, og oppdraget var glassklart for arkitektene: Mest mulig lys, mest mulig 

utsyn. Noen vil kunne føle seg beglodd, vil vi tro men lekkert er det jo. 

Bratte tomter er ikke nødvendigvis noen hindring. I Pyreneene finner du dette huset som klamrer seg fast til 

fjellsiden. Utgangspunktet er et gammelt hus, og arkitektene har fortsøkt å beholde så mye som mulig av de gamle 

husets kvaliteter. 
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Denne hytta i Hardanger er tegnet av Tommie Wilhelmsen, og er ikke med på CNNs lister over små arkitektoniske 
høydepunkter. Det burde den definitivt vært, og Tommie Wilhelmsen var nok langt forut for sin tid da han tegnet 
denne hytta i 2003. Han var også presentert i Hyttemagasinet aller første utgave, i 2006, der han blant annet sa dette 
om hvordan han jobber: 

- Jeg har ikke noen bestemt rekkefølge på hvordan jeg løser et prosjekt, men litt spesielt er det kanskje at jeg aldri 
begynner med flattegninger Jeg begynner rett på pc'en med tredimensjonale tegninger, fordi jeg er mest opptatt av 
form og struktur. Og med den teknologien som finnes i dag er dette mulig, sier han. 

Tema: 

Små hytter. Småhytter 

Llkdeue1I� Tweet l::l•••" PUBLISERT 26.03.2014 kl 10:13 

0 kommentarar Sorter etter: Eldst 

Legg til ein kommentar .•• 

Kommentarlnnslikk frå Facebook 

Hyttemagasinet er magasinet for en ny generasjon hytteeiere; for deg som har kjøpt ny hytte eller for deg som har overtatt familiehytta. Vi gir deg inspirerende og nyttig hyttestoff
enten du allerede har hytte eller drømmer om å bli hytteeier. Hyttemagasinet skal være en inspirasjonskilde som favner alt fra moderne og flotte hytter, til enkle og funksjonelle hytter. I 
hver utgave finner du en arkitektperle og «Lesernes hyttebok». I Hyttemagasinet plukker du opp nyttige tips fra andre hytteeiere, og du får gode råd fra magasinets egne eksperter. 

Nettansvarlig 
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Qal.berg@�P-osten no 
Ansvarlig redaktør 
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Pål Berg 
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Sist oppdatert: 
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Hedalen.no 

Ny sjef i Hedda Hytter 

Magne Omsrud har fra 1. januar begynt som daglig leder i 
hyttefabrikken Hedda Hytter AS i Hedalen. 37-åringen har 
overtatt roret etter Harald Arne Haugen som har styrt bedriften 
med sikker hånd helt fra starten for over 25 år siden. 

- Jeg ser fram til å komme i gang og 
synes det blir spennende å utvikle 
bedriften videre, sier Magne 
Omsrud. 
De siste åtte årene har han vært 
driftsleder i Hedda Hytter. Tidligere 
har han jobbet som 
byggesaksbehandler i Sør-Aurdal 
kommune og prosjektleder i to 
forskjellige byggefirmaer på 
Hønefoss og Skedsmo. Som 
forgjengeren sin Harald Arne Haugen 
er han tømmermester og har teknisk 
skole. 

Når det blir ny sjef i en hyttefabrikk er 
naturlig at det blir symbolisert med 
overrekkelse av en hammer. 
Harald Arne Haugen som har styrt 
Hedda Hytter i over 25 år gir 
hammeren til den nye daglige lederen 
Magne Omsrud. 

- Utfordringene står i kø, ikke minst i forhold til de nye energikravene 
som er kommet. Vi må gjøre om byggesystemet og produksjonen for å 
tilpasse oss kravene. Dette vil etter hvert medføre at staben må økes 
noe. 

- Harald Arne Haugen er svært opptatt av at de ansatte skal ha det bra, 
og jeg vil jobbe videre med at Hedda fortsatt skal være kjent for sitt 
gode arbeidsmiljø, sier den nye daglige lederen. 

Magne Omsrud overtar styringen i en suksessbedrift som har vokst 
sakte, men sikkert. Over tusen hytter er det blitt på vel 25 år. Med 
fabrikk i Hedalen, lisensproduksjon i Skjåk og Suldal og montørlag i 
tillegg - sysselsetter Hedda ca. 50 personer. 

2007 var et nytt godt år for Hedda med en samlet omsetning på ca. 80 
millioner kroner. Fabrikken i Hedalen har ordrereserver for et og et 
halvt år framover. 

- Harald Arne Haugen synes han har hatt interessante og flotte år som 
leder siden starten i 1982. Han skal fortsette i bedriften og bl.a. jobbe 
med salg og skal videre ta seg av lisensfabrikkene i Skjåk og Suldal. 

- Jeg har i mange år sagt at etter 25 år som daglig leder er det på tide 
å slippe til yngre krefter. Det har vært stort trøkk i alle år med mye 
jobbing og mye moro. Nå er det fint å slippe til en med nye tanker og 
vyer som kan føre Hedda Hytter trygt videre framover. Jeg vet at 
bedriften er i de beste hender med Magne Omsrud som sjef. Han er 
ønsket i jobben både av ansatte og ledelse. 

Omsrud synes det er svært viktig å ha faste, gode arbeidsplasser i 
Hedalen, og er selv glad for å kunne jobbe i hjembygda. 
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Det nye Clarion hotell air har 300 rom og gangavstand til flyplassen på Sola.

 Magne Frafjord
Journalist

 Bjørn Grimen
Journalist

Publisert 23. nov. 2015 kl. 21:49 Oppdatert 23. nov. 2015 kl. 21:56

Mange optimistiske vyer under hotellåpning på Sola
Pe�er Stordalen har gjort det igjen og åpnet i dag et ny� hotell i Stavanger-regionen, samtidig som hotellmarkedet blør på grunn av oljenedturen.

Ordfører Ole Ueland åpnet i dag 300 nye hotellrom på Sola. Clarion hotell air, har gangavstand til flyplassen.

Clarion-ledelsen vil ikke høre snakk om noen overetablering.

– Vi har ha� det veldig tungt i mange perioder, men det er da vi er

som sterkest, og det er da vi skal gå til markedet for å være

forberedt når markedet snur igjen.

Les også: Bygger flere nye hoteller til tross for færre gjester

Les også: – Hotellene tvinges til å tenke ny�

Det sier Henrik Berghult som er sjef for Clarion Hotell Norden.

Finner trøst i ferie og fritid
I løpet av de neste fire månedene vil det komme fem hundre nye rom i

regionen. Men reiselivsdirektør Elisabeth Saupstad har tro på satsingen,

selv om det fortsa� er mørke skyer på hotellhimmelen.

– Vi ser jo faktisk at aktiviteten har ta� seg opp. Det som er ekstra

gledelig er jo at ferie og fritidssegmentet har økt kraig. Vi ligger faktisk akkumulert i september på pluss ni�en prosent i gjestedøgn som

har med ferie og fritid og gjøre. Det er jo formidabelt, sier hun.

Ny shu�lebuss
– Jeg er fornøyd med booking-situasjonen slik som den er nå. Jeg synes det ser bedre ut allerede enn det gjorde for et halvt år siden.

Det sier Laila Neverdal som er direktør for det nye hotellet på Sola.

De fire flyplassnære hotellene vil samarbeide, blant annet ved å etablere shu�lebuss til og fra flyplassen.

Les også: Hotellene hardt rammet av oljenedgang

Åpnet 300 nye hotellrom på SolaÅpnet 300 nye hotellrom på Sola 00:00

!

Artikkelen er
flere år

gammel.

Henrik Berghult, som er sjef for Clarion Hotell Norden, mener det handler om å være
forberedt til hotellmarkedet snur igjen.
FOTO: KAJ HJERTENES / NRK
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Les også: Halvparten av hotellrommene står tomme

– Det er ny�, og det er bli� veldig godt mo�a� av dem som vi har

introdusert det for. Første mandagen i januar er vi i gang med

shu�le mellom Sola-hotellene. Det gleder vi oss veldig til, sier

Neverdal.

Flere arrangementer
Ordføreren i Sola har og tro på nysatsingen i hotellmarkedet i

kommunen.

– De�e er jo så stort hotell at jeg tror vi kan trekke til regionen en

del arrangementer som vi ikke har ha� mulighet til å ta før. Så

lenge de som driver hotellet er optimistiske, så er vi og

optimistiske, sier Ueland.

Clarion hotell air på Sola ble mandag åpnet av Sola-ordfører Ole Ueland.
FOTO: KAJ HJERTENES / NRK

Mange ser altså lyset i tunnelen til tross for at forretningstrafikken nesten er borte.

Les også: Spa-hotell vil merke nedbemanningen til Marine Harvest

Les også: Brutal høst for hotellene i Stavanger

– Vi må jo håpe at vi klarer å stå i disse to årene, slik at vi er tilbake på nivå igjen i 2017/2018, sier reiselivsdirektør Saupstad.

Publisert 23. nov. 2015 kl. 21:49 Oppdatert 23. nov. 2015 kl. 21:56

Reiselivsdirektør Elisabeth Saupstad viser til at ferie og fritidssegmentet har økt med 19
prosent for hotellene i distriktet så langt i år.
FOTO: KAJ HJERTENES / NRK

Laila Neverdal, som er direktør for det nye hotellet på Sola, er fornøyd med booking-
situasjonen.
FOTO: KAJ HJERTENES / NRK

Opphavsre� NRK © 2019
Ansvarlig redaktør: Thor Gjermund Eriksen

Ne�sjef: Hildegunn Soldal
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Fylkestinget ble i dag holdt på et symbolsk sted. For et viktig på punkt på sakslisten var vikingtidsformidling.
FOTO: HANS PETTER REPPE / NRK

 Karin Grønn Madshus
Journalist

 Hans Petter Reppe
Journalist

Publisert 23. apr. 2015 kl. 18:44

Store vyer for vikingfylket Vestfold
I dag ble verdens første fylkesting i en Gildehall fra Vikingtida arrangert. Politikernes visjoner er at Vestfold skal bli Norges ledende vikingfylke.

I Gildehallen brant det bål som i vikingtida da fylkesordfører Per-Eivind Johansen ønsket velkommen i dag.

Stedet for fylkestinget i dag var symbolsk, for et viktig punkt på sakslista var en helhetlig a�raksjonsstrategi for vikingtidsformidling i Vestfold de neste

tre årene.

– Jeg har stor tro at Vestfold kan bli Norges ledende vikingfylke, sier Lene Westgaard-Halle, representant for Høyre i Larvik.
FOTO: HANS PETTER REPPE / NRK

!

Artikkelen er
flere år

gammel.
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– Det er i dag vi vedtar handlingsplanen for hvordan vi skal jobbe videre med vikingtiden. Vi har en fantastisk historie i Vestfold og en

fantastisk tradisjon vi ønsker å formidle i større grad enn i dag, sier Lene Westgaard-Halle, representant for Høyre i Larvik.

Hun har stor tro på at Vestfold skal klare å bli Norges ledende vikingfylke.

Viser fram fylket
– Vi har en kulturarvavdeling som har jobbet mye med forskning og den historiske biten. Nå vil vi at folk skal komme til Vestfold å se hva vi

har å tilby, sier Westgaard-Halle.

Hun mener nøkkelen er at man nå har klart å samle næringslivet, det offentlige og frivillige.

– Det er en viktig faktor for at vi skal nå våre hårete mål, sier hun.

Det jobbes også med å få tilbake gjenstander fra vikingtida fra museer i Oslo til Vestfold.

Viktige penger
Fylkesordfører Per-Eivind Johansen mener offentlige midler skal bidra til å realisere visjonene.

Fylkesordfører Per-Eivind Johansen mener det er stor politisk vilje til å satse på vikingtiden.
FOTO: HANS PETTER REPPE / NRK

– Det er politisk stor vilje i fylket til å satse på vikingtida. Det betyr også at man må være villig til å legge penger på bordet e�er hvert, sier

han.

Terje Gansum, seksjonssjef for kulturarv i Vestfold fylkeskommune, understreket også betydningen av penger for å nå målet.

– Det gjelder å aldri gi opp! Til slu� så blir det en tradisjon og suksess. Vi må sørge for å jobbe for at de kommer med pengene som gjør den

store forskjellen. Man kan ikke bare drive på sparebluss og ha store ord og planer, sier han.

Publisert 23. apr. 2015 kl. 18:44
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Store vyer og sterke motkrefter 

Atomavtalen og Geneve Il-konferansen kan snu opp ned på internasjonal 

politikk i Midtøsten. 

lil FOTO: <b>SAAD ABOBRAHIM/NTB SCANPIX</B> 

Kanskje finner USA og Iran hverandre i arbeidet for en politisk løsning i Syria også, skriver Sverre Lodgaard. Her fra Aleppo 11. desember. 

[l>X 

Sverre Lodgaard seniorforsker Norsk Utenrikspolitisk 

Institutt. NUPI 
16. des. 201311:09 ©®® 
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Atomavtalen springer ut av sammenfallende nasjonale interesser. Iran vil ut 
av isolasjonen, og USA trapper ned i Midtøsten for å konsentrere seg om Øst
Asia og Kina. Da passer det bra å begrave stridsøksen. Dessuten har landene 
felles interesser i stabiliseringen av Irak og Afghanistan. Etter 9/11 hjalp 
iranerne USA med å bekjempe Taliban, og den interessen er der fortsatt. 

Inviterer til samtaler 

De regionale konsekvensene stopper ikke der. I sin tiltredelsestale sa Irans 
nye president, Hassan Rouhani, at forholdet til Saudi-Arabia er en 
førsteprioritet for ham. I Riyadh er skepsisen til Iran utbredt, men 
regjeringen har likevel bestemt seg for å jobbe med avtalen, ikke mot den. De 
mindre Gulf-statene likedan: De inviterer nå til samtaler med Iran på høyt 
nivå. Når verdens stormakter går sammen i et storstilt forsøk på å løse en av 
de alvorligste konfliktene i internasjonal politikk, gjør det inntrykk. Da kan 
det være god strategi å innordne seg. 

Sverre Lodgaard 

Så sent som ved årtusenskiftet var forholdet mellom Saudi-Arabia og Iran 
ganske godt. På saudisk side var daværende kronprins, nå kong Abdullah, 
spydspiss i samarbeidet. Men så kom Irak-krigen, Mahmoud Ahmadinejad 
ble president i Iran, og broene ble brutt igjen. Det viktigste for Saudi-Arabia 
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skal gå på bekostning av andre lands interesser.Kanskje finner USA og Iran 
hverandre i arbeidet for en politisk løsning i Syria også. I forberedelsene til 
Geneve Il prøver USA og Russland å få med representanter for det syriske 
regimet, den syriske nasjonalkoalisjonen og andre moderate 
opposisjonsgrupper, Iran og mange andre land i en felles front mot al Qaeda 
(al Nusra og ISIS). Terrorister er hår i suppa for regjeringene, så selv om det 
syriske militære landskapet er aldri så komplisert, kan det bli kraft bak et 
slikt fremstøt. Målet er også å danne en så bredt sammensatt 
overgangsregjering som mulig. 

Forholdet til Hizbollah endres 

I sin ytterste konsekvens kan arbeidet for en politisk løsning i Syria føre til at 
Irans forhold til Hizbollah, Hamas og andre som bekjemper Israel, endres. I 
2003 var Iran inne på tanken om at Hizbollah kunne omgjøres til bare å være 
en politisk bevegelse, ikke en militær, som ledd i en omfattende sanering av 
konflikten med USA. En skisse ble formidlet av den sveitsiske ambassadøren, 
Tim Guldiman, som ivaretok amerikanske interesser i Teheran på den tiden, 
men ble uten videre avvist av Bush-administrasjonen. Nå er spørsmålet 
aktuelt igjen, både i forbindelse med Geneve Il og med oppfølgingen av 
atomavtalen. 

Atomavtalen sier at siste steg mot en varig løsning skal være klar innen ett år. 
Det betyr heving og - hvis alt lykkes - fjerning av sanksjonene, det vil si de 
amerikanske og europeiske så vel som FN-sanksjonene. Den amerikanske 
Kongressen har imidlertid definert strenge betingelser for at det kan skje. 
Administrasjonen må godtgjøre at Iran ikke forsøker å skaffe seg 
masseødeleggelsesvåpen, iranerne må slutte å støtte terrorister, og de må 
ikke utgjøre noen trussel mot USA og dets allierte_ Det er her betydningen av 
stans i den militære støtten til Hizbollah kommer inn, for Hizbollah står på 
den amerikanske terrorlisten. 

Droppe ideologiske hensyn 

Iran kan antagelig akseptere en overgangsregjering, og valg har de selv tatt til 
orde for_ Det kritiske spørsmålet er om de er rede til å droppe de ideologiske 
hensynene til fordel for normalisering med omverdenen. Hizbollah er sjia 
liksom Iran. Trolig er svaret ja, for tidligere har de sekteriske interessene 
alltid gitt resultater når de er kommet på kollisjonskurs med de nasjonale 
interessene. Og gjennomføring av atomavtalen er en nasjonal interesse av 
høyeste rang. 

ANt,,ONSE 

Motstanderne av atomavtalen, som er den utløsende faktoren for alt dette, er 
imidlertid sterke både i USA og Israel, og de spiller i hendene på hverandre. I 
USA er Kongressen kritisk, skjønt forsiktigere enn mange ventet. Avtalen har 
tydeligvis gjort inntrykk. Bortsett fra Israel, har USA ingen allierte i 
Midtøsten lenger, men hvis det iranske fiendebildet snus til partnerskap, får 
de mange partnere å spille på. Dermed kan de få en ny, balanserende rolle 
mellom statene i regionen, det vil si en betydelig politisk rolle med lavere 
militær innsats. 

Benjamin Netanyahu har sagt at avtalen er historisk dårlig, og at Israel må stå 
fritt til å forsvare sine interesser. Men han roper i ørkenen. Også hans egen 
etterretning mener at avtalen er et fremskritt. Og de færreste tror at Israel vil 
gå til krig. Da er det mer sannsynlig at Netanyahu vil prøve å underminere 
avtalen ved å så tvil om iranernes hederlighet og inspektørenes evne til å 
kartlegge alle sider ved atomprogrammet. Her ligger det mange djevler i 
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I Syria er nasjonalkoalisjonen svak Den frie syriske arme er på defensiven og 
vender ryggen til forhandlinger. Saudi-Arabia og Qatar bygger en ny islamsk 
front, og ekstremistene er blitt sterkere i det siste. Å løse konflikten i Syria er 
minst like vanskelig som å løse konflikten med Iran. Og så komplisert som 
Midtøsten er, vil ingen strategi fungere helt etter planen. 

Vyene er altså store og motkreftene sterke. Mye står på spill både for 
stormaktene og for landene i regionen_ Derfor blir det intens aktivitet i 
månedene fremover. 

C KRONIKK +� 

ANNONSE 

Jl LES OGSÅ 

Han har skrevet bok om 
barneidrett i USA. Nå 
advarer eksperten Norge 
mot amerikanske 
tilstander. 

Spiller skyhøyt om 
nyvalg. Her er 
masterplanen Johnson 
ikke røpet i går kveld. 

Mistillit preger årets 
valgkamp, men dette 
kartet viser at Norge er 
unikt i Europa 

I skuespillernes verden 
kaller man sånne som 
henne en «mot-east», en 
som ikke passer til rollen 

Kan bli et av årets beste 
album 

Småbruket i Sogn ble 
solgt for tre millioner 
mer enn prisantydning 
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Meny  

Store vyer i nord 
Nasjonens  utfo rd r i ng e r  å h å ndheve suve ren itet i eno rme havo m råde r, og få a ksept fo r retten t i l  
å regu l e re .  

Av R A  (/r-a-1 8 .5787) 

ROGALANDS AVIS Ø Publ isert, 12 .  november 2005 Sist oppdatert, 06'58,  10 .  des 2015 f }# 

"Om N o rge e r  m u l ighetenes  samfu n n, så e r  det nord l ige N o rge m u l ighete nes 

l a ndsde l " .  Det ha r  han jo  på sett og v is  rett i .  I et fo red rag fu l l  av 

fra mtidsopti m isme,  passet det ka nskje  i kke å l egge t i l  en  setn i ng om de  forsp i lte 

m u l ighetenes  l a n dsd e l .  Men det e r  også en  del av h i stor ien  om d et no rd l ige N o rge. 

Ba rentshavet og N o rskehavet h user  noen av verdens  vi kt igste fi skeressu rser.  

Ka mpen  o m  dem og i kke m i nst om e n  forsva r l ig  fo rva l tn i ng, b l i r  sta d ig h a rd e re .  I 

a l t  fo r sto r grad fo rsvi n n e r  den  verd i ska p n i ngen fi sken g i r  gru n n lag fo r, ut av 

l a n dsde len .  Det e r  N o rd -Norges stad ig t i l bakevendende  utfordr i ng.  Nasjonens  

utfordr ing er  å h å n d h eve suveren itet i enorme havo m rå d e r, og få a ksept fo r retten 

t i l  å regu l e re .  

De nye m u l ighetene fo r l andsde len ,  e r  det  energi ress u rsene  og  sama rbe idet med 

Russ l and  som skaper. Det  fa ntes i ngen tvi l i ute n ri ks m i n i stere ns fo red rag: Let ingen 

etter o lje  og gass i de  no rd l ige havo m rådene  ko m m e r  t i l  å fo rtsette, og når  det 

gjøres dr ivve rdige fu n n, b l i r  de  satt i p rod u ksjo n .  Snø hvit e r  d et fø rste, men l a ngt 

fra det s i ste petro l eumsfe ltet i produ ksjon  i Ba rentshavet. Aktivitete n ko m m e r  t i l  å 

øke, men  fø rst etter at en sam let fo rva lt n i ngsp l an  l igge r på bordet neste å r. 

Den nye regj e ri ngen må jobbe  h a rd e re fo r å skaffe seg a ktiv støtte for no rske 

synspu n kter nå  enn da  no rd o m rådene  va r strategi sk  sentra l e  fo r både øst og vest. 

Verken EU e l l e r  U SA vi l ofre et godt forho ld  ti l  Russ l and  fo r å hje l pe  N o rge. 

Den nye regj e ri ngen vi l øke den norske ove rvå ki ngen i nord.  Det krever betyd e l ige 

stø rre o m p rio riter i nger på forsva rs budsjettet enn de 85 m i l l i oner  kroner  ekstra 

som det er  fu n n et p lass  ti l i det nye budsjettet. M e n  det er fa kti sk  her behovet for 

forsva ret er stø rst. 

DELE 

}I Twitter 

Les oe-så 
https://www.dagsavisen.no/rogalandsavis/store-vyer-i-nord-1.506419 

f Facebook 

Anbefalte saker 

- Mann anmeldt for sex-kjøp 
(https://api .cxense.com/pu bl i c/widget/click/jl- : 
WLxYWcdQJ OqOROl5 ltUQdaTrb rLHPbD8am9h 
OiSW b M l<uh iGW26XrOcOpzWwi EdauZFVbwiu J 
FoKl n_ FljfewLBcvYXdwYM37eAPErRfFgk_ YPL  
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Meny 

Hittil i år har meir enn 1 500 SV har flest kvinner på topp - Kommuner kan nekte et 

flyktningar drukna i - Frp færrest firma å plassere ut sykler 

Middelhavet - det er ikk. . .  (https ://www.dagsavisen . no/rogalandsavis/s�ttps://www.dagsavisen . no/rogalandsavis/k< 

(https ://www.dagsavisen . no/rogalandsavis1ir\'WrfJest-kvi nner-pa-toq&-�'dt1f�r��fe 1p.no kan-nekte-et-fi rma-����-r�i�JdSJ..�1�[.;-n 

batflyktn ingar- i -vare-gater- 1 . 1 578387) 1 . 1 578504) 1 . 1 57866 1 ) 

Barnehagen var ny for seks Forsinket eller kansellert 

år siden - nå råtner fasaden fly? Krev din kompensasjon 

(https ://www.dagsavisen . no/rogalandsavis/bMlhagen-
var-nv-for-seks-ar-siden-na-ratner- , ............... .  , ,,A . .  l-. :  .... 1 .... ... ,.. I") 

EMNEORD 

stavanger (/roga l a ndsavis/stavangerl a nd i ngpage/Tag/stavanger) 

Mediehuset Dagsavisen 

Planlegger du ny garasje? 

Prøv vår garasjekalkulator 

(https ://ad .dou blecl ick. net/dd m/trackclk/N79! 
STROSSLE (HTTP:1/WWW.STROSSLE.COM/) 
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Oslo Børs stengt Indeks 850.61 OIJepns 57,79 Mer v ) DN Investor 

r------------------------------------------.1,!::..iX 

Facebook 

Twitter 

i n  
Lin ked ln 

AJ PRODUKTER 

WHITEBOARD TAVLE - MAGNETISK, 
2500 . . .  

Høykva l itets wh iteboa rd med 3 0  å rs ga ra nt i  p å  skrivefiaten .  
Tav len er  99% . . .  

k r  3 41 8,75 

Finn ut mer 

Islending med store vyer 
Kaupthing vil synes bedre i det norske markedet. Nå tar de for alvor opp 
kampen om å bli et av Norges største meglerhus .  

(Sl 2 min Publ isert: 27.10.07 - 09.55 Oppdatert: 6 år siden 

Cecilie Langum Becker 

D 
e norske vekstambisjonene er fortsatt like sterke for Kaupthing Bank. 

Den norske delen av virksomheten er meglerhuset Kaupthing, og 

ambisjonen er at det skal vokse. 

I dag er ikke Jan Petter Sisseners Kaupthing blant de mest dominerende 

meglerhusene i Oslo. Men skal vi tro Kaupthing-sjef Hreidar Mar Sigurdsson 

https://www.dn.no/islending-med-store-vyer/1-1-1020490 1/7 
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Epost 

Islending med store vyer I DN 
C l  UCL 11\.1'\.C 111a115c a1 c11c Ul uc UClC.) LCl .:,111 }JU.:>1.:>J Ull .:,u111 C l  a v  uc Ll C i:) LJal i:ll lC .  

- Vi sa i fjor at det kommer til å ta oss tre år å bli en av de største fem spillerne, 

og fem år å bli en av de tre største. Vi mener at vi er godt på vei for å nå dette, 

sier Sigurdsson til DN.no. 

- Vi har doblet vår virksomhet i Norge det seneste halvannet året, vi har nå 

rundt 100 mennesker i Norge, understreker han. 

Masse cash 

Og Sigurdsson ønsker å gå etter de store pengene som ligger i corporate 

finance-oppdrag. Det er lukrativt å ta et selskap på børs eller bistå i oppkjøp. 

Artikkelen fortsetter under annonsen 

- Vårt hovedfokus er på corporate finance, og å være hovedtilrettelegger på en 

mengde finansielle transaksjoner i det norske markedet. Noe vi også har gjort 

i det siste, sier Sigurdsson. 

Han kan imidlertid ikke peke ut noen spesielle oppdrag Kaupthing har gjort. 

- Det er mange, sier han. 

Men han erkjenner at det er mange som vil ha kloa i de samme pengene. 

- Det er veldig mye konkurranse i markedet for denne typen transaksjoner. 

Det er mange spillere, både norske, nordiske og internasjonale. Men vi er 

sikre på å øke vår markedsandel, sier Sigurdsson. 

- Det er ulike konkurrenter i de ulike segmentene. Pareto Securities er for 

eksempel en sterk spiller, legger han til. 

Vil ha mye av alt 

Og han vil gjerne ha oppdrag innenfor de fleste sektorene. 

- Vi har ikke et spesielt sektor-fokus, men vårt team har så langt fokusert på 

energisektoren, fordi energiselskaper står sterkt i det norske markedet, sier 

han. 

Den siste tiden har det vært økt fokus på konsolidering i det nordiske 

meglerhusmarkedet. Blant annet har norske ABG Sundal Collier kjøpt seg opp 

i svenske Carnegie, som også driver meglerhus i Norge. 

I al:!! nøc:! & •  

https://www.dn.no/islending-med-store-vyer/1-1-1020490 2/7 
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ABG kjøper i Carnegie 

Ikke på kjøper'n 

Men denne konsolidering vil ikke Sigurdsson ta del i: 

- Vi skal vokse organisk, og vi ser en fin utvikling i virksomheten. Når man ser 

på utviklingen de seneste ni månedene er vi en av de ti største selskapene på 

fusjoner og oppkjøp i det nordiske marledet. Vi trenger ikke å gjøre oppkjøp 

for å utvide våre forretningsområder, sier han. 

Kaupthing er allerede en av hovedaksjonærene i Storebrand, og har søkt om å 

øke sin eierandel i selskapet til 25 prosent. 

- Vi er optimistiske til det norske markedet, og en av våre største 

investeringer er i Storebrand. Men vi kommer ikke til å gjøre flere oppkjøp i 

selskap som Storebrand. Vårt fokus nå er på organisk vekst, sier han. 

Gitt Storebrand-støtte 

Kaupthing er en av de som fra starten av støttet Storebrand i kjøpet av den 

svenske tjenestepensjonsleverandøren SPP. Oppkjøpet er det største i norsk 

historie. 

Les også: 

Kaupthing Bank støtter Storebrand 

- Vi mener at kjøpet av SPP er en veldig bra strategisk match for Storebrand. 

De kommer til å skape et ledende livsforsikringsselskap, sier han. 

Men han innrømmer at Kaupthing var svært skeptisk da de først hørte om 

oppkjøpet. 

- Vi måtte bruke litt tid på å vurdere om dette var riktig vei for Storebrand å 

gå. Vi var ikke sikre i begynnelsen, fordi det på overflaten så ut som et dyrt 

oppkjøp. Men da vi gjorde en due diligence, forsto virksomheten bedre og så 

de virkelige verdiene, ble vi helt sikre på at Storebrand kunne gjøre mye mer 

ut av dette selskapet, sier Kaupthing-sjefen. 

Turbulente tider 

På tross av et urolig markedet i tredjekvartal, har Kaupthing levert solide 

resultater. 

- Det har vært et utfordrende kvartal med mye volatilitet på grunn av uroen i 

kredittmarkedene. Vi har lidd noen tap på vår kredittportefølje, men vår 

risikodiversifisering gjorde at det ikke ble et svakt kvartal, sier Sigurdsson. 

Han mener at mange av selskapene som har gått på en smell har vært for 

dårlige til å spre investeringene sine. 

- Jeg tror at spesielt i tider med mye turbulens at 

det er viktig å diversifisere porteføljen. Det er flere 

selskaper som har investert mye i 

boliglånspoteføljer fordi dette har blitt sett på som 

DNJobb 

Vis a l le  sti l l i nger 
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den minst risikable investeringen. Vi føler at man må ha risikodiversifisering 

både mot produkter og markedet, sier Sigurdsson. 

- Kommer det mer turbulens i tiden fremover? 

- Jeg tror at det verste er over nå, avslutter Kaupthing-sjefen. (Vilkår) 

Facebook-side splitter Kristiansand: 
- Det er noe manisk og ekstremt 
konspiratorisk over debatten 

al 

Einar Greve ut mot sakkyndig vitne i en 

&i�a= 
- Jeg synes opptrinnet var ubehagelig 

Hva er det som gjør 
en tur på første 
klasse verdt det? 

lsabelle Ringnes (30) kjøper 
luksusvilla av norsk-iransk investor 

Analytiker om Norwegian: - Et stort rødt flagg 
Dm 
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Store vyer for smågodt 
FREDRIKSTAD: Bryn i ld Gruppen satser på merkevarebygg ing og innovasjon i 

kampen om godterikundene. - Vi har vært for opptatt av volum,  sier adm. d i rektør 

Karsten F. Hansen til Handelsbladet FK. 

I Publisert 1709.2007 - 00:00 

0 
(https://www.addthis.com/bookmark.php?v=3oo) (https://www.addthis.com/bookmark.php?v=3ool 

0 • 
(https://www.addth is.com/bookmark.php?v-300) (https://www.addthis.com/bookmark.php?v-300) 

Brynild. Minde. Dent og Den Lille Nøttefabrikken. inkludert merket Michaels 
Farm. er blinket ut som prioriterte merkevarer i den nye konsernstrateg ien. Nå 
ryddes det i hyllene etter mange store oppkjøp og en kultur som har vært for 
volumorientert. Det betyr innovasjon. nye produkter. mer markedsføring. 
kostnadskutt og en mer effektiv produksjon. 

- Hele organisasjonen har fokus på merkevarebygging og innovasjon. Vi har 
etablert et internt innovasjonsstyre for å sørge for at det vi gjør er 
markedsorientert og tverrfaglig forankret. Det er nye produkter som vil ta 
veksten fremover. sier Karsten E. Hansen. 

NYHETER 

ANNONSE 

20-22 oct. 2019 
Paris Nord Vi l lepinte - France 

WHERE IT ALL BEGI NS 
Your FREE BADGE 

on www natex o.com 

Den Li lle Nøttefabrikken. som ble kjøpt i 2003. får en sentral rolle på fremtidslaget. Nøttefabrikken gjør nemlig at 
Bryn i ld er i posisjon i vekstmarkedet for sunnere produkter. Produksjonen er flyttet fra Oslo til Fredrikstad, og salget av 
nøtter, snacks og tørket frukt har tatt av de sisle årene. I høst kommer det flere nyheter fra innovasjonsarbeidet, som 
nye varianter med Trigger energi-bar. I ti llegg til butikkene, er også tren ingssentre en salgskanal for Trigger-konseptet. 

Samtidig skal posisjonen som godterileverandør sikres. I tillegg til egne produkter representerer selskapet også flere 
store utenlandske merker i det norske markedet. som Kinder. Anthon Berg . Bonbon og RepsiL 

VERDIVEKST 

Nye salgskanaler til tross. har dagligvarehandelen 75 prosent av salget. og andelen er økende. Eksponeringen i 
butikkene skal fornyes som en del av snuoperasjonen. 

- Vi tror at markedet for godterier vil være stabilt i årene fremover når det gjelder volum. men verdien kommer t i l  å øke. 
Verdiveksten vil være drevet av nyheter. Vi ser at det er stor betalingsviLUghet hos forbruker for små tilleggsverdier, sier 
Hansen. 

Markedsmålinger fra ACNielsen viser at Bryn i ld Gruppen har 14 prosent av godterimarkedet. bare Nidar og Kraft Foods 
er større. I markedet for nøtter og snacks er andelen betydelig større. Sjokoladeprodukter fra M inde har også en sterk 
vekst. ifølge ACNielsens målinger. Salget har økt med 30 prosent. drevet av nyheter som er lansert i 2006 og 2007 

Et eget datterselskap tar seg av det svenske markedet. Også der er det mer sunne produkter fra Nøttefabrikken som 
tar veksten. med Coop og lea som de to største kundene. 
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9/3/2019 Denne byen har store vyer for sitt nye kulturdistrikt - Dagbladet 

Dagbladet LOGG INN M ENY æ 
U TEMA Helse Sex og samliv Økonomi og karriere Vin Reise BU 

Denne byen har store vyer for sitt nye kulturdistrikt 
Består av tre parker, seks museer og en gourmetperle. 

LYSTHUS: Noen mener du finner den lette, sommerlige lysthusstemningen på restaurant Orangeriet Mange kommer igjen og igjen på grunn av maten. 
Restauranten ligger i Kongens have ut mot Kronprinsessegate. Herfra når du lett alle de seks museene som nå går under navnet «Parkmuseerne». Foto: ANITA 

ARNTZENVis mer 

25. MAI 2 0 1 3 KL. 8 . 0 0  

Av Tine Faltin 

• Flere reisesaker på db.no/reise. 

(Dagbladet): København har store vyer for det nye kulturdistriktet som nettopp er lansert. 

Kanskje blir «Parkmuseerne• med tida et like naturlig begrep i København som «Museum Mile» i New York, «Museumsquartier» i Wien og 
«Museumsinsel:» i Berlin. 

De seks museene som har fått felles paraply, er Statens museum for kunst, Rosenborg slott, Statens naturhistoriske museum, 

FIimhuset, Davids samling og Den Hlrschsprungske samling. 

KONGELIG: På Rosenborg sJott l Kongens have får du historien om det danske kongehuset. Her ligger også kronjuvelene. Statens naturhistoriske museum og 

Botanisk hage ligger en kon spasertur unna. Foto: ANITA ARNTZEN Yls...ma! 

Alle ligger i eller rett utenfor en park. Du kan nå alle museene til fots eller på sykkel. 

Bare unntaksvis må du krysse trafikkert vei. 

Trær og blomster Filmhuset, som ligger nærmest sentrum, finner du et par steinkast fra Strøget. Derfra er det bare å krysse Gothersgade og 
gå inn i Kongens have, anlagt på begynnelsen av 1 600-tallet som lyst- og brukshage for kong Christian den fjerde. 

Holder du deg inne i parken, finner du Rosenborg slott. Her får du de danske kongenes historie gjennom 400 år. Her ligger også de danske 
kronjuvelene. 

Over gata for parken Ugger Davids samling, med kunst fra 1 700-tallets Europa, dansk gullalder og nyere dansk kunst. Samlingen har 

også Skandinavias sterste innslag av kunst fra den islamske verden. 

Akkurat nå viser museet en utstilling om plantemotiver i islamsk kunst. I forbindelse med lanseringen har museene gått sammen om et felles 
tema: «blomster». 

På fi re av museene varer blomsterutstillingene en god stund ennå (se faktaboks). 

https ://www. dag bladet. no/tema/den ne-byen-har -store-vyer -for-sitt-nye-ku ltu rd i stri kt/627881 1 1  1 /7 
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9/3/2019 Denne byen har store vyer for sitt nye kulturdistrikt - Dagbladet 

Dagbladet LOGG INN M ENY æ 

BLOMSTRER: Alle de seks museene har blomster som tema for å markere at de nå heter Parkmuseerne. Statens museum for kunst (SMI<) viser hvordan 

blomster og verdenssyn henger sammen. Kafeen har dessuten blomsterdesserter og tilbyr blomsteroppskrifter. Foto: ANITA ARNTZEN Vis mer 

Knas sammen Foreløpig må du opp med lommeboka på hvert museum, men et felles bi l lettsystem er på trappene. 

SYKKELBYEN: København har en rekke steder du kan leie sykkel. De seks museene ligger en kort tur fra sentrum. Leier du sykkel, er det lett å bevege seg fra 
park til park. Foto: ANITA ARNTZEN Vis mer 

Det som nå er felles, er beliggenheten og aktiviteter som binder arkitekturen, museene og parkanleggene sammen. 

Felles utsti l l ingstemaer, parkvandringer og arrangementer er en del av programmet 

På Statens naturhistoriske museum, hvor Botanisk hage er en del, finner du over 25 000 forskjel l ige planter og 1 4  mi l l ioner planter, dyr, 

fossiler og mineraler. Hagen og museet l igger rett ved Rosenborg slott. 

Blomster og verdenssyn I det såkalte «Østre Anlæg» ligger Statens museum for kunst (SMK) og Den Hirschsprungske samling. 

Åpningsutsti l l ingen «Blomster og verdenssyn» viser at en blomst ikke bare er en blomst, men et bi lde av tida den er malt L 

---------------- DETTE KAN DU SE NÅ ----------------

• Davids samling 

Flora lslamica - plantemotiver i islamisk kunst 

Fram til 27. oktober. 

• Den Hlrschsprungske samling 

Blomstringstid: Ring, Syberg og Slott-Møller. Fram til 23. juni .  

• Rosenborg slott 

Viden skaber kunst - Blomster på Rosenborg slott. 

Fram ti l 23. juni 

• Statens museum for kunst 

Blomster og verdenssyn fram til 20. oktober. 

Kilde: Museene 

Gjengivelsene av blomster og planter viser hvordan kunstnerne var påvirket av historien. Bl ir du sulten, finnes det mange mul igheter. 

På SMK er blomstertemaet tatt helt ut. Museet gir deg blomsteroppskrifter, og hver onsdag får du blomsterdesserter i kafeen. 

I Botanisk hage finner du Cafe Paradisfuglen, med kaffe, kaker og gammeldagse isvafler, og på Rosenborg slott l igger idyll iske Traktørstedet. 

https ://www. dag bladet. no/tema/den ne-byen-har -store-vyer -for-sitt-nye-ku ltu rd i stri kt/62788111 2/7 

BILAG 2



9/3/2019 Telemarksavisa - Milliardærens store vyer for Drangedal 

Bil abonnent I Logg Inn ID 

TA 3 måneder for kun 99 kr -= 

A N N O N S E  

VESTMAR 

Milliardærens store vyer for Drangedal 

Av Dag Tin holt 
01 . oktober 201 3, kl. 23:05 v 

Artikkelen er over 5 år gammel 

DRANGEDAL: E igersunderen Frode Te igen (51 ) kjøpte Vøl l estad gå rd i 

Drangeda l  for utl e ie av fiske- og jaktrettigheter, etab lere et m indre ku rs og 

konferansesenter og b idra t i l  å utvi kl e Gautefa l l  som re isel ivsdesti nasjon .  

Men fam i l ien  vi l i kke bosette seg på gå rden og d rivep l ikten ska l  l igge i et 

a ksjeselskap .  

DEL 

0 

A N N O N S E  

Frode Telgen inn leverte ti l Drangedal kommune i går konsesjonssøknaden fo r  kjøpet a v  den 6 5  500 mål store 

eiendommen Åse Vøl lestad fra Øystein  Stie. Kontrakten er inngått med Frode Teigen som kjøper. 

Han søker om frita k for bopl ikten og lar sitt selska p under stiftelse, Åse-Vøl lestad AS stå som konsesjonssøker uten 

bopl ikt. Som eier av den konsesjonspl iktige eiendommen vil Åse Vøl lestad AS fu l lt ut ivareta d rivepl ikten etter 

jordlovens paragraf 8, skriver Frode Teigen i konsesjonssøknaden. Han viser i søknaden til at Konsesjonsloven åpner 

for at det kan gis konsesjon til se lskap med begrenset ansvar dersom dette byr på fordeler i forhold ti l  tradisjonel le 

eierformer. Kjøpesummen for eiendommen med t i lhørende bygninger er 60 mi l l ioner kroner. Kjøpet fi nansieres med 

egenkapital og ansvarlig lån som senere konverteres til aksjekapita l .  

https://www.ta.no/vestmar/mill iardarens-store-vyer-for-drangedal/s/1-111-6894660 

Vi g i r  deg a lt  om va lget Y 

A N N O N S E  

1/3 
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9/3/2019 Telemarksavisa - Milliardærens store vyer for Drangedal 

STORE PLANER 

Frode Teigen skriver at investeringen i e iendommen er langsiktig. Pål Kirkeby, som har vært ti l knyttet e iendommen i 

lang tid som utmarksforvalter er ansatt som daglig leder. 

Som eier ønsker Frode Teigen å videreføre skogbrukvirksomheten på eiendommen og den mer tradisjonel le 

landbruksvirksomheten. 

Den næringsmessige utnyttelsen av utmarksressursene er beskjeden og Frode Teigen vil satse på utleie av fiske- og 

jaktrettigheter. Eiendommen har 22 fel l i ngsti l latelser for elg og 22 fel l ingsti l latelser for hjort. Store 

sammenhengende skogsområder gir også et svært godt grunnlag for småvi ltjakt, med gode bestander av skogsfugl, 

hare, bever og rådyr. Etter vårt syn vil utleie av disse rettighetene være en viktig t i l leggsnæring for eiendommene, 

skriver Teigen i konsesjonssøknaden. Årlige nettoinntekter fra utleie av jaktrettighetene er estimert til 1 ,  1 mi l l ioner 

kroner. 

• Les også: Han kj�11te 11rakteiendommen 

KURS OG KONFERANSE 

Ifølge konsesjonssøknaden er det et s iktemål å etablere et mindre kurs- og konferansesenter på eiendommen. Det 

skal være et møtested for styremøter, ledersaml inger og l i knende. Frode Teigen mener dette vil b idra ti l  å styrke 

grunnlaget for bosetti ng i kommunen.  

Den styrtrike eigersunderen varsler det vil være naturlig å bidra ti l  å utvikle Gautefal l/Drangeda l  som 

reisel ivsdestinasjon.  Det vises ti l at næringsmessig utleie av utmarksressurser og et kurs- og koferansenter har behov 

for løpende cateringtjenester i et lokalt samarbeid .  

Frode Teigen h a r  også inngått avtale m e d  sitt eget delvis eide Fjord Line s o m  gjen nom s i n e  distribusjonskanaler kan 

b idra ti l  å markedsføre Drangedal som reisel ivsdestinasjon. Fjord Line ser positivt på en særskilt nytte av det t i lbudet 

Åse Vøl lestad gård ønsker å etablere, skriver han.  

SKAL UTVIKLE 

Frode Teigen varsler t i l leggsinvesteringer på omkring 1 5  mi l l ioner kroner som over tid skal utvikle 

næringsvi rksomheten i Drangedal videre. 1 landbrukstaksten er eiendommene verdsatt ti l 73 mi l l ioner kroner, a ltså 

vesentlig høyere enn kjøpesummen på 60 mi l l ioner kroner. Frode Teigen legger da til grunn  at kjøpesummen i kke 

strider mot en samfunnsmessig forsvarlig prisutvi kl ing for denne type eiendommer. 

BOSETTING 

Frode Teigen skriver i konsesjonssøknaden det er en begrenset krets av kjøpere ti l  e iendommer i denne prisklassen 

og at kretsen blir enda mindre dersom det settes vi lkår om personl ig bopl ikt. Så skriver Teigen.»Dette ti ls ier at 

konsesjonsmyndighetene må være ti lsvarende varsom med bopl ikt som vilkår for konsesjon i denne konkrete 

saken». 

Han argumenterer for at den dagl ige driften av eiendommen bl ir  ivaretatt av Pål Kirkeby. Planene i nnebærer at 

ressursene disponeres slik at produksjons- og utnyttelsesevnen iverats over tid, slik at eiendommene kan legge 

grunn laget for drift og bosetting også i framtiden, alt ifølge Teigen.  

FAKTA: Frode Telgen 

• MILLIARDÆR: Frode Teigen har en personl ig formue på omkring to mi l l iarder kroner. Han eide tidl igere Thoresen-rederiet som 
ble solgt for 1 ,3 mil l iarder kroner. Han har bygd familieformuen på investeringer i shipping, eiendom, fiskeoppdrett, olje- og 
gass og eiendom. Han sitter som aksjonær i en rekke familiekontrollerte aksjeselskaper og har vært spesielt heldig med sine 
investeringer i marin sektor. Famil ien bor i Egersund etter å ha bodd mange år i Thailand. 

Lik Telemarksavisa på Facebook 

Les mer om: Vestmar 

Flere saker 

https://www.ta.no/vestmar/mill iardarens-store-vyer-for-drangedal/s/1-111-6894660 2/3 
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9/3/2019 Sandefjords Blad - Store vyer for Tivolitomta 

Bli abonnent I Logg inn alD 

Sb no 
3 måneder for kun 99 kr i 

• V1 g i r  deg alt om valget 'IIJY 

KULTUR 

A N N O N S E  

I nternational Domains 

Search & Register: .en .jp .ca . m x  . b r  .eu .fr .el . u k  . h k  .za .kr .uy .kr . n o  .f, & 
more! 

Marcaria.com OPEN 

Store vyer for Tivolitomta 

r, x  

Ikke en karusell el ler bil her I gården. Sl ik ønsker Line Aanstad Hem at utsikten fra Thor Dahls gate mot Hvalfangstmonumentet 

skal se ut. 

Av Flemming Hofmann Tveitan 

02. ju l i  201 Q, kl. 09: 1 7  V 

Artikkelen er over 9 år gammel 

Vi l « ind refi l eten» i Sandefjord, Tivo l itomta, noen gang b l i  noe annet enn en 

gørr kjede l ig parker i ngsp lass? Det håper nyutdannet a rkitekt Li ne Aanstad 
Hem .  

DEL 

Hør Ida sitt viktigste tips for en god natts s, 

Avsender: Bohus larvilc 

Hem presenterer i sommer sine tanker for hvordan tomta kan utvikles til en spennende boltreplass og et 
viktig sentrum for byen. 

Verkebyll 

Utbygging på tomta har vært en verkebyll for uta l l ige politi kere gjennom et u kjent a ntall bystyreperioder og er 
nærmest for et sort hull midt i sentrum å regne. Her forsvinner ideer, utredn inger og planer, for aldri å dukke opp 
igjen. 

20.ooo m2 

Hems forslag inneholder bibl iotek, kunnskapssenter, et bytorg, kino, samt et uteamfi. 

Totalt er det snakk om over 20.000 kvadratmeter å boltre seg på. 

Liker du Hems forslag? Ønsker du å se hele prosjektet, kan du laste ned dokumentet her. 

Kommunens overarkitekt Tone Refsahl og bib l ioteksjef Hans Gjerløw har sett forslaget. Begge l i kte det de så. 

Du kan også lese mer om Hem og hennes prosjekt i fredagens papirutgave. 

Få nyhetene servert I !nnboksen. 

https://www.sb.no/kultur/store-vyer-for-tivolitomta/s/2-2.428-1.5428026 

A N N O  N S !  
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9/3/2019 Sarpsborg Arbeiderblad - Det Sarpsborg trenger er ..... vyutvikling! 

Bli abonnent I Logg Inn ID 

A N N O N S E  

MEN I NGER 

Det Sarpsborg trenger er ..... vyutvikling! 

UTVIKLING: Sarpsborg trenger byutvikling og får det blant annet gjennom det nye sykehuset på Kalnes. Men enda mer trenger 
Sarpsborg vyutvikling. skriver Dag Evjenth i denne kommentaren. Foto: JARL MORTEN ANDERSEN 

Av Dag Evjenth, tekstforfatter 
1 1 .  mars 201 4, kl. 1 3:03 v 

Artikkelen er over 5 år gammel 

DEL 

A N N O N S E  
-----------

Det er ingen tvil om at Sarpsborg trenger byutvi kl ing, men kanskje det er l ike viktig med vyutvikl ing. Vyene våre er 
det som gjør at vi er i stand til å tenke lenger enn nesa og lommeboka rekker. 

Nå vil nok mange si, og helt galt er det ikke, at det er innmari lett å ha vyer når man selv i kke er personl ig ansvarlig 
for å ta regn ingen. Problemet er at hvis man stopper spennende tanker for tidlig i prosessen kan man risikere at man 
heller ikke oppdager hvi lke mu l igheter som ligger og lurer under en eller annen stein. Også når det gjelder 
investeringer og inntjening. 

Sykehuset som stiger frem på Ka l nes vil bli det største bygget i Østfold når det åpnes. Med hele 3.000 ansatte pluss 
omtrent 2.500 pasienter og pårørende dagl ig, hvis mine elektroniske ki lder er korrekte. 

Det er mange mennesker, uansett hvordan man snur og vender på det. Så mange dyktige, profesjonel le 
mennesker samlet på ett sted burde jo være en perfekt arena for positive synergier. Dette bl ir sykehuset for i alt 
300.000 østfoldinger, så får vi bare håpe at de som må innom som pasienter får oppleve at de er i de beste hender 
når de er der. På dette området finnes det garantert mennesker som har noen velvalgte vyer. Forhåpentl igvis de som 
skal ta avgjørelsene. 

https://www.sa.no/meninger/det-sarpsborg-trenger-er-vyutvikling/s/1-1 01-7221720 

3 måneder for kun 99 kr 
Vi gir deg a lt om valget 

A N N O N S E  
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9/3/2019 Sarpsborg Arbeiderblad - Det Sarpsborg trenger er ..... vyutvikling! 

Hva annet kan skje i kjølvannet av denne giganten? Finnes det medisinske områder der Kal nes-sykehuset kommer til 
å ligge så langt fremme at dette burde bl i  et sentrum for forskning, kursing og opplæring? Finnes det 
skolevi rksomhet som burde l igge ved Ka lnes? 

Finnes det spennende utviklere av IT-løsninger innen helse og medisin - alternativt noe alternativt - som burde 
vært plassert rett i nærheten? Er det noen av fremtidens mest spennende og relevante utviklingsområder som burde 
vært mottatt med åpne armer - og lavere leieutgifter enn i Oslo - på dette stedet, som f.eks. forskning på og utvikl ing 
av nanoteknologi el ler roboter? Og er det noe forskningssamarbeid mel lom Oslo og Gateborg der man kunne vært 
tjent med å møtes et sted imel lom de to byene? Det sies for øvrig at sykehuset på Kal nes er på 82.500 kvadratmeter 
og at det finnes kapasitet til å bygge ut ytterligere 20.000 kvadratmeter der, dersom behovet skul le melde seg. Vel, er 
det noe som a l ltid melder seg, så er det behov. 

Kombinasjonen av blant annet et lnspiria som kan fenge de små en alen lange, og i beste fal l  søsknene og 
foreldrene deres også, samt spennende bedrifter og institusjoner som trykker på de rette nysgjerrighetsknappene, 
vil kunne gjøre at man får et mi ljø i Sarpsborg som er til for den oppvoksende slekt. 

Kanskje vil det være noen smarte småfolk borti gata som når de vokser opp kan sette byen på kartet så ettertrykkel ig 
at verdenshistorien ikke kan skrives uten dem? Hvem vet? Grunn laget for suksessen ti l størrelser som Bi l l  Gates, 
Steve Wosniak og Steve Jobs ble gjort mul ig takket være gunstig geografi og gode garasjer. 

Disse karene bodde på akkurat riktig sted til akku rat riktig tid, og kunne blant annet bruke avansert datautstyr på 
kveldene på et tidspunkt da dette utstyret kun fantes i nabolaget deres, og ikke noe annet sted i verden. Jobbingen i 
garasjen fikk dem videre. Hvis man gir barn og ungdom de rette knappene å trykke på, er det noen som vil finne opp 
nye måter å trykke på, og andre som vil finne opp nye knapper. Det snakkes mye om stolte og engasjerte sarpinger i 
denne avisen. Det trengs noen stolte og gasjerte sarpinger også. 

Sarpsborg går mot tusenårsjubi leet I 201 6. La oss håpe at det er fortsatt er plass i kalenderen ti l noen nye vyer før 
den tid. Kan vi fi nne fysiske bevis på Olav den hel l iges opphold her for 1 000 år siden? Kan vi skape noe så un ikt -
el ler absurd - her at fol k  over hele verden legger merke til det? Kan vi lage fantastiske hus i trærne i Landeparken? 

Kan vi gjøre sjøsiden ti l Sarpsborg attraktiv? Er det rom for en større musikkfestival i byen? Kan vi sørge for at det er 
gratis wi-fi i absol utt hele kommunen? Det er kjent at en dåre kan spørre mer enn ti vise kan svare. Det er nok det 
som skjer her nå. 

Lykke til med vyutviklingen! 

Få nyhetene servert i innboksen. 

Meld deg på vårt nyhetsbrev 

ALT ER MULIG: Dag Evjenth har mange vyer for Sarpsborg i denne kommentaren. Foto: JARL MORTEN ANDERSEN 

Skriv ditt leserbrev her 

DELTA I DEBATTEN! Vi oppfordrer leserne til å bidra med sine meninger, både på nett og i papir 

Lik Sarpsborg Arbeiderblad på Facebook 

� Diena 3'.rand og 1 i k 11.ndreliker dette. 

Les mer om: Meninger 

Flere saker 
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9/3/2019 

Dl 

Telemarksavisa - Bygårder kan bli kjøpesenter 

Bli abonnent I Logg Inn ID 

A N N O N S E  

NÆRI NGSLIV 

Bygårder kan bli kjøpesenter 

FORFALL: Bakgården i kvartalet mellom Borge og Chic preges i dag av forfall og gjengroing av busker og trær. Foto: Espen 

Solberg Nilsen 

Av Espen Solberg Nilsen 
23. mai 201 4, kl. 1 0:28 v 

Artikkelen er over 5 år gammel 

KRAG ERØ: Kragerø ka n få et kjøpesenter midt i byen, ved at bygå rdene 

me l lom Ch ic og Borge-gå rden koples sammen med et lokk i bakgå rden .  

DEL 

A N N O N S E  

Det var i forbindelse med bygningsrådets befaring i Schaanninggården onsdag, a t  gårdeierne Lars Kjendal, Harald 
Carlsen og Terje Borge presenterte sine vyer for kvartalet mel lom Chicgården og Borgegården. 

Saken bygningsrådet sku l le behandle, d reide seg blant annet om ti l latelse ti l  å rive et ti l bygg på Schaann inggården. 
Rivn ingen gir mu l ighet for å åpne opp en passasje i gateplan ti l bakgården mellom Schaanning og Chic. I t i l legg 
planlegges det i nngang til bakgården fra de u l ike butikkene. 

- AVGJØRENDE 

- Denne passasjen er avgjørende for hele prosjektet, sa Lars Kjendal t i l  bygningsrådspol itikerne. 

- Kragerø sentrum er avhengig av vi får ti l  prosjekter som dette, mente Hara ld Carlsen. 

- For oss gårdeiere er dette nærmest en dugnad for byen vår. Men det l igger selvfølgelig forretningsmessige 
prinsipper i bunnen, la han ti l .  

https://www.ta.no/naringsliv/bygarder-kan-bli-kjopesenter/s/1-111-7375189 

3 måneder for kun 99 kr 
Vi gir deg a lt om valget 
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9/3/201 9  Telemarksavisa - Bygårder kan bl i  kjøpesenter 

- Dette har vi gårdeiere snakket om i 1 5  år. Nå er det på tide at noe skjer, sa Terje Borge. 

Han opplyste at gårdeierforeningen i Kragerø har pekt ut seks områder i Kragerø sentrum, som kan være aktuel le for 
l iknende sammenslåinger. 

Kvartalet har en grunnflate på rundt 1 000 kvadratmeter. Av dette utgjør bakgården ci rka 300 kvadratmeter. 

VILLE AVSLÅ 

I den konkrete saken bygningsrådet skul le behandle i sitt møte onsdag, hadde bygningssjefen innstilt på å avslå 
søknaden om riving av til bygget på Schaann inggården. Bygningssjefen begrunnet sin innsti l l ing med at 
Schaann inggården l igger i en del av Kragerø sentrum, som Riksantikvaren har definert som kulturh istorisk 
i nteressant i nasjonal målestokk. 

Bygningssjefen ville hel ler i kke gi dispensasjon fra kravet om heis, i forbindelse med at det ble søkt om etablering av 
separate le i l igheter i gårdens andre- og tredjeetasje. 

ENSTEMMIG 

Men bygningsrådet va r av motsatt oppfatn ing. Enstemmig ga de ti l latelse ti l riving av til bygget. som gir mu l ighet for 
passasje til bakgården - og dessuten ble kravet om heis til le i l igheten i tredje etasje forkastet. 

- Dette er et flott in itiativ, og skissene for det videre prosjektet er meget flotte, sa fungerende bygn ingsrådsleder Tore 
Ramberg (HJ. 

- Dette er spennende og kreativt, og noe som kan skape nytt l iv i byen, sa Mette Ofstad (Ap). 

- I kke visste jeg at det var så grusomt stygt i bakgården, la hun ti l .  

Solfrid Rui S lettebakken (V) sa at hun i utgangspunktet ønsket å ta vare på til bygget ti l Schaanninggården. 

- Men når det v iser seg å være vanskel ig å få ti l en passasje uten riving. så går også jeg for å gi ti l latelse, sa hun .  

Iver A. Jue l  (Frp) mente det at det v i l  gå lang t id før gårdeierne kan forvente avkastning på en så stor ombygging av et 
helt kvarta l .  

- Men det er prisverdig at de tar ansvar for byens utvikl ing, sa Juel .  

Han var imid lertid opptatt av at bygårdenes fasade ut mot gata beholdes som i dag. 

I ti l legg til Kjendal , Carlsen og Borge er Bjørn Andersen medeier i Schaann inggården. De fire er i samtaler med eierne 
av Chicgården, for å få deres bygninger med i kjøpesenterprosjektet. 

LOKK I BAKGÅRDEN: Arkitekt Knut U. Bakke har laget denne grovskissen over hvordan kvartalet mellom Chicgården og 

Borgegården kan bl i seende ut, med lokk over bakgården. Under lokket er det tenkt et handelsområde. Det er også laget et 
utkast uten dette lokket. 

BLE OVERBEVIST: Bygningsrådet var enige i at det trengs en inngang til bakgården mellom Chicgården og Schaanninggården. Til 

venstre på bi ldet står tre av gårdeierne - Harald Carlsen, Terje Borge og Lars Kjendal. Foto: Espen Solberg N i lsen 

https://www.ta.no/naringsl iv/bygarder-kan-bli-kjopesenter/s/1 - 1 1 1 -73751 89 2/3 
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Bli abonnent I Logg Inn ID 

A N N O N S E  

NVH E T  BOLIG NÆRI NGSLIV TRAFIKK LIER 

Blir forstad til Oslo 

FREMTIDENS MULIGHETER: Arkitektfirmaene ser store muligheter til å lage en helt ny by med eget kommunikasjonssenter på 
Lierstranda. 

Av Børre Ivar Lie 
25. september 201 5, kl . 1 3: 1 8  v 

Artikkelen er over 3 år gammel 

Lierstranda har en viktig bel iggenhet t i l  Oslo. - Området vi l b l i  en forstad t i l  
Os lo ,  sa den danske a rkitekten Søren Ari ldskov. Fredag fi kk Lier kommune 
tre vektig verk for utvi kl i ngen av L ierstranda som et  nytt knutepunkt. 

DEL 

A. N N O N SI! 

LIER: Ari ldskov mente Lierstranda er l ike viktig for hovedstaden som nærheten til Drammen. 

- Lierstranda har en fantastisk beliggenhet, et område der man legger byen tilbake ti l  vannet, et sted der 
naturen møter byen, sa han. 

Tre arkitektfi rmaer leverte fredag sine vyer for utvikl i ng av Lierstranda med over 1 6.000 beboere ti l L ier kommune. 
Sammen med s ine parterne, alt fra Drammen til Jernbaneverket og Statens vegvesen skal en gruppe nå trekke de 
beste og viktigste elementene ut av arkitektens forslag. 

- Dette er en mul ighetsstudie, en plattform for å utnytte arealene i fremtidens fjordby med nye bol iger, næring og et 
kol lektivknutepunkt med en ny jernbanestasjon, sa kommunalsjef Synnøve Tovsrud. 

LES OGSÅ: Beboerne fryktetljordbyen blir mur 

- Må komme raskt i gang 

https://www.dt.no/nyheVbolig/naringsliv/blir-forstad-til-oslo/s/5-57-190955 

3 måneder for kun 99 kr 
Vi gir deg a lt om valget 
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- Det er viktig på komme i gang raskt, a l lerede samtidig med sykehuset som er p lan lagt på Brakerøya, sa Lars 
Haukland, partner i arkitektfirmaet LPO, som leverte sin versjon av Lierstranda. 

- Sykehuset vil være motoren i å utvikle resten av Lierstranda, sa han. Og fikk støtte fra danske Søren 
Arilds kov. 

- Egentlig burde man komme i gang i løpet av 2-3 å r, lage promenaden langs vannet s l ik at fremtidige beboere kan 
se hvordan området kan utvikle seg. 

Al le de tre arkitektteamene hadde jernbanestasjonen som en nøkkelfaktor i utvikl ingen av hele Lierstranda. 
Plasseringen var de ikke helt enig om. En vi l le legge stasjonsområdet med sine perronger nær sykehuset, de andre 
mer midt på Stranda. 

En rekke «bydeler» 

Arkitektene så de enkelte områder som små bydeler på Lierstranda. En av arkitektene hadde sågard revet hele gamle 
Lierstranda og også bygget boligområder og næringsbygg på den andre siden av dagen Strandvei. 

- Vi skal arbeide med de nyskapende planene fram til årsskiftet sammen med alle våre samarbeidspartnere. 
Så vil vi trekke ut det beste fra alle løsninger for det som kan bli en masterplan for Fjordbyen, sa Jan Moen. 

Vil du bl i oppdatert hver morgen? Få de viktigste sakene fra DT rett i innboksen. 

Meld deg på vårt nyhetsbrev 

GODE IDEER: Kommunalsjef Synnøve Tovsrud og prosjektleder Lierstranda Jan Moen har fått mange ideer til Fjord by-prosjektet. 

Lik Drammens Tidende på Facebook 

� KJJl',MnclerKaur Grewoll og 48 k endre likerdette. 

Les mer om: n)(bfil l,Qjjg næringsliY Irafil<ls Lifil: 

Flere saker 

S e  kommentarer 

Kompisene gikk forbi en tunnel fylt Igjen med Jord. Neste ganggravde de seg Inn: · Kan være llvsfarllg 
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�-.. iMIIIIIW+iiiiNMl#i#M•iriil-iii!•IIM 
Tirsdag 3. september 201 9 

NYHETER KULTUR SPORT DEBATI HATV ARKIV EAVIS HA-BLOGG EN 
- ANNONSE -

Hva er vyene i Ringsaker? 
i dag skai politikerne i Ringsaker se inn i framtida. 

Ole Kristian Ly.ngstad 
Publisert: 07.06.2016  07:1 0:08 Oppdatert: 07.06.201 6  07: 1 1 :49 

Politikerne i Ringsaker vil ikke ta i mot frieriet fra 
Hamar om å slå seg sammen med dem for å bli en 
riktig stor kommune. Ringsaksokningene vil være for 
seg sjø l ,  de. De vil se inn i framtida uten at andre bryr 
seg tror jeg. Og sant skal sies at politikerne og 
ildsjeler i kommunen har fått ti l mye de siste årene for 
bare se hva som har skjedd med sentrum i 
Brumunddal. Det er jo bl itt en liten, flott småby. Nå er 
spørsmålet hva slags vyer de har for framtida? 

• I to dager nå skal politikerne i Ringsaker myldre 
ideer og fintenke. De skal komme med forslag til 
hva det skal satses på framover. Planene for hva 
som skal skje i år er forlengst lagt, nå handler det 
om hva som skal skje i 201 7. Det blir spennende å 
se vyene deres. Vår medarbeider Jo Kjetil 
Heggelund følger det politiske l ivet i Ringsaker 
tett, og han sitter derfor ringside når politikerne i 
dag møtes på Sjusjøen. Jo Kjeti l  skal fortel le deg 
hva som skjer. 
• Ordfører Anita lh le Steen har forlengst sagt nei 
til kommunesammenslåing-frieriet fra Hamar-

https://www.h-a.no/nyheter/hva-er-vyene-i-ringsaker 

DIGITALT VAREHUS BRANSJEGUIDEN24.NO 

Søk i h-a.no 

ih•itl•l§J§lii§iiil4i•i+ii=ttih•i,ii 

- ANNONSE -

VYER: I dag vil Jørn 
Strand vite hva 
politikerne hans vil satse 
på i framtida. Selv er han 
klar på hvorfor Ringsaker 
ikke skal slå seg sammen 
med Hamar. 
FOTO: MATIIS RØHNE. 
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ordfører Einar Busterud. Hun er ikke i utakt med 
folket der. Einar har prøvd seg med både ful l  
sammenslåing og bare smisking om å ta l itt av 
Ringsaker, og da det som l igger helt på grensa, 
men nei , da - frieriet er blankt avvist. Nå har til og 
med rådmannen, sjølveste Jørn Strand, kastet seg 
inn i debatten. Hva mener han? Vår medarbeider 
Jo Kjetil Heggelund har snakket med rådmannen 
som l ister opp 1 2  grunner til å si nei til Hamar. 
Følg med på h-a.no så får du vite hans 
argumenter. 
• Det kunne vel nesten i kke være for godt ti l å 
være sant at Storhamar skul le få beholde 
hockeyjuvelen Jacob Berglund en sesong til. 
Skjønt da vi passerte 1. juni øynet i hvert fall jeg et 
håp. I kontrakten hans var det en klausul om at 
han kunne skifte klubb før 1 .juni. Det skjedde ikke, 
i hvert fall ikke slik at noen visste om det, men 
mandag 6.juni kan vi merke oss for da sprakk 
bobla - Jacob skal spi lle i Sveits neste år. Det skal 
Patrick Thoresen også, men ikke på samme nivå. 
Storhamar har jaktet på ny trener, nå er det på 
plass, nå starter jakten på en klassespiller som 
skal erstatte Jacob Berglund. Det bl i r  en dyr 
affære, men Storhamar blar opp. Vi følger 
naturligvis tett på hva som skjer i jakten på Berglund-erstatteren. Kanskje noe 
er klart allerede? 
• Hvor skal du på ferie i sommer? Drar du dit sola skinner, eller skal du på 
hytta? Vi har svaret på hva de fleste velger som sommerferie. Følg med på h
a.no så får du vite svaret. 

LEDIGE  
STILLING ER 
;

1
1 H a m a r k o m m u n e  

lil w w w . h a m a r . k o m m u n e . n a 

- ANNONSE -

LES OGSÅ 

ANNONSE • TJENESTETOROET 
'-

/K,ono, 

289 
72 1 3  
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63 < 

Få en bi l l igere strømregning 
med dette skjemaet 

> 

Skogfusjonen i Innlandet: Nå 
er det nye navnet klart 
Navnet på den nye og store 
skogaktøren i Innlandet blir . . .  

Kl ikk for kommentarer 

Avlyser mikrobryggerifestival 
Foreningen Aktiv i Hamar har 
besluttet å avlyse Hamar ... 

Hamars nye mannskor ti lbyr 
groove, fellesskap og kraftful l  
sang 
- Vi har ikke navn, ikke styre og ikke 
penger. Det er jo . . .  

https://www.h-a.no/nyheter/hva-er-vyene-i-ringsaker 

-------

an 

Ahlholm takket nei ti l 
Storhamar - men fikk et veldig 
godt inntrykk 
Rasmus Ahlholm (29) var i Hamar og 
diskuterte en overgang ... 

Slåssing i Hamar i natt -
ampert på utesteder også i 
Lil lehammer 
Både i Hamar og Lillehammer var det 
slåssing og bråk ved . . .  

Alle hus e r  forskjell ige. 
Doeffor kcrnmer vi på gratis og 
uforpliktende befarirg, s.lik at 
varmepumpen blir tilpass.et 

ditt OOhov og din bolig. 

KLIKK HER FOR 
GRATIS BEFARING 
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Eidsvoll Ullensaker� 

NYHETER KULTUR SPORT MENINGER 

Framtidig ferieparadis 
ANNONSE 

Tirsdag 3.  september 201 9 

EAVIS LESERNES EUB 

Framtidig ferieparadis 

il•WIMNFtiiiiiWM 
Søk i eub.no 

KUNDESENTER 

Andelva - med hotell, kolonihagehytter, kanaler, båthavn og fritidstilbud kan bli 
Eidsvolls framtidige feriemagnet. 

Jan Arne Sandholtbråten 
Publisert: 0 1 . 1 1 .201 0 07:09:41 Oppdatert: 26.01 .20 17 1 2:36: 1 0  

Ti lrettelegger Per Halvard Riseng og  hans selskap 
«VARI utvikl ing» har store vyer for området langs 
Andelva fra båthavna Merra ti l E6. Han jobber nå 
med å få godkjent reviderte planer etter at 
mi ljøvernavdel ingen hos Fylkesmannen sa nei til det 
første utkastet med blant annet et høyt hotel l .  

Nå er hotel ldelen senket, og  Riseng håper på  å få 
aksept for de reviderte planene. Torsdag var han i 
møte med Eidsvoll kommune. Denne uka skal 
kommunen og Fylkesmannen møtes.  

MERRA 

Riseng har sikret seg opsjon på et 1 50 mål stort 
område som eies av Mathiesen Eidsvold Værk. I fire 
år har han arbeidet med planer for et turistanlegg 

www.eub.no/nyheter/framtidig-ferieparadis 

ANNONSE 
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med blant annet hotell og små hytter og håper nå å få 
endelig godkjenning i løpet av de nærmeste 
månedene. 

- Målet er å kunne begynne salget av hyttene i løpet 
av våren,  men utbyggingen starter først etter normalt 
forhåndssalg, sier Riseng. 

HOTELL OG HYTTER 
Hotellet er nå tenkt bygd med en hoveddel i seks 
etasjer, og to etasjers punkthus i terrenget. Samlet 
kapasitet skal bl i  på 200 rom og 450 sengeplasser. 
Det skal blant annet inneholde innendørs 
badeanlegg, restaurant og konferansesenter, og 
kundegruppen er primært gjester fra Gardermoen. 

På området skal det også bygges opp t i l  80 
kolonihagehytter med en størrelse på rundt 40 
kvadratmeter. Disse skal selges ti l selveie. 

Inn imellom hyttene skal det anlegges kanaler sl ik at 
vann bl ir et dominerende innslag i landskapet. Havna 
til Andelva båtforening skal flyttes og utvides. Der 
skal det også legges til rette for drivstoff-fyl l ing ,  
tømming av septik og båtutleie. 

Framtidig ferieparadis 

Tennisbane, min igolfbane, lekeplass og badeplass er også t i lbud som planlegges 
lagt til området. 

KOSTNADER 
Riseng vil i kke engang antyde hvor mye anlegget kommer t i l  å koste. 

- Området er tenkt bygd ut etappevis , og kostnadene er helt avhengig av hva vi 
legger i det og hvi lken standard vi legger oss på, sier han. 

Klikk for kommentarer 

Kundeservice: Bestill abonnement li Omadressering // Reklamasjon eller klager 

Samtykke // Personvernerklæring // Om informasjonskapsler // Vilkår 

Logg inn på· eAvis // Mitt abonnement 

Tips EUB 

SMS:  EUB T IPS t i l  1 963 

MMS: EUB TIPS til 1 963 

Epost: redaksjon@eub.no 

Gå til tips-siden 

Administrerende direktør: 

Ansvarlig redaktør: 

Produksjonsredaktør: 

Kontakt oss 

Telefon: 63 92 27 00 

Sundgata 1 ,  2080 Eidsvoll 

Redaksjonen: redaksjon@eub.no 

Eva Holmgren 

Bjørn Inge Rødfoss 

Knut Øsmundset 

Vaktsjef og dig italt ansvarl ig :  Jørgen Berg-Sollien 

Salgssjef: Tina Berger 

Følg oss 

DDmt 

Eidsvoll Ullensaker Blad arbeider etter Vær Varsom-plakatens regler for god presseskikk. Eidsvoll Ullensaker Blad har ikke ansvar for innhold på eksterne nettsider som det lenkes til. 

Ta meg til mobilutgaven Til toppen 

Løsningen er designet og utviklet av Hamar Media - www.hamarmedia.no 
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